

تقرير الإدارة التنفيذية حول نتائسج الأعمال لفترة الستة أشهر المنتهية Management Report for the Six في 30 يونيو 2025

The company recorded a net profit of AED 43,798,136 for the six-month period ended June 30, 2025, after corporate tax, compared to a net profit of AED 16,951,397 during the comparative period in 2024, an increase of AED 26,846,739 representing a 158% growth. This increase is due to several factors, higher cash proceeds form dividend income, reduced financing cost, increase in the revaluation of investments through profit or loss, as well as the profits generated from the sale of certain shares for investments. The Board of Directors stressed the importance of maintaining the profit growth pattern and the important role played by its executive management by maintaining the growth of the company's business and investments, to ensure the achievement of the desired expectations of its shareholders through well-thought-out strategies to achieve profits from its investment operations. The business results can be summarized as follows:

حققت الشركة أرباحاً صافية بلغت 43,798,136 درهم للأشهر الستة المنتهية في 30 يونيو 2025 بعد ضرببة الشركات مقابل صافي ربح قدره 16,951,397 درهم خلال فترة المقارنة من عام 2024, أي بزيادة قدرها 26,846,739 درهم بنسبة نمو بلغت 158%. وترجع هذه الزيادة الى عدة عوامل ، إرتفاع قيمة العوائد النقدية من توزيعات الأرباح وإنخفاض تكاليف التمويل ، بالإضافة الى إرتفاع إعادة تقييم الإستثمارات من خلال الأرباح والخسائر ، وكذلك الأرباح الناتجة عن بيع بعض الأسهم المخصصة للمتاجرة . وقد أكد مجلس الإدارة على أهمية الحفاظ على نمط نمو الأرباح والدور المهم الذي تقوم به إدارتها التنفيذية من خلال الحفاظ على نمو أعمال الشركة واستثماراتها, لضمان تحقيق التوقعات المنشودة لمساهمها وذلك من خلال الإستراتيجيات المدروسة لتحقيق الأرباح من عملياتها الاستثمارية ويمكن تلخيص نتائج الأعمال على النحو التالى:-

	فترة الأشهر الستة المنتهية في 30 يونيو 2024 Six Months ended 30 June 2024 (AED)	فترة الأشهر السنة المنتهية في 30 يونيو 2025 Six Months ended 30 June 2025 (AED)	
Investments Net Profits	20,108,068	47,010,960	صافي ربح الاستثمارات
Administrative expenses	(1,835,917)	(2,071,410)	المصاريف الإدارية
Finance Costs	(1,591,872)	(337,811)	تكلفة التمويل
Net Profit for the period	16,680,279	44,601,739	صافي الربح قبل الضرائب
CT Tax	271,118	(803,603)	ضريبة الشركات
Net Profit for the period after tax	16,951,397	43,798,136	صافي ربح الفترة بعد الضرائب

It should be noted that the company has a portfolio of investments in securities at fair value through profit or loss of AED 288,845,728 as well as a portfolio of securities at fair value through comprehensive income of AED 238,975,478/- generating good returns (dividends).

تجدر الإشارة الى أن الشركة تمتلك محفظة استثمارات في الاوراق المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسائر بمبلغ 288,845,728 درهم وكذلك محفظة أوراق مالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل بمبلغ -/238,975,478 درهم تدران

أم القيـــويــــن للإستثمــــارت العــــامــــة ش.م.ع LMM AL QAWAIN GENERAL INVESTMENTS P.&C

عوائد جيدة (توزيعات أرباح).

سعود ناصر المعلا - المدير العام

Saoud Nasser Al Moalla - General Managerist

UMM AL QAIWAIN GENERAL INVESTMENTS COMPANY P.S.C

P.O. Box: 816 Umm Al Qaiwain United Arab Emirates

Email: qic@emirates.net.ae

شركة أم القيــوين للإستثمــارات العامة ش.م.ع ص.ب:816-أم القيـــويـــن الإمارات العربية المتحدة البريد الإلكتروني : qio@emirates.net.ae